
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 21
Radíkov

Č. 5 / 2024 06. 05. 2024 / 19:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Bednář Jan, Ing., Langerová Klára, Ambrož Jan, Ing., Obenaus Milan, Ing. arch., Prášilová
Františka, Kaděrka Oto, Ing.

Omluveni: Kováčik Jaroslav, Morbitzer Aleš, Mgr.

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

1.1 Program jednání
1. kontrola úkolů z minulého období2. Informace předsedy o událostech od posledního jednání komise
3. Diskuse

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

3 Vystoupení hostů

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu

Výměna vánočního stromu - Předáno
Zrušení pronájmu na části pozemku u přehrady - V realizaci

Starší požadavky

Zápis č. 13/2023 ze dne 11. 12. 2023: Osvětlení stanoviště kontejnerů na druhotné suroviny u prodejny Hruška -
Předáno
Zápis č. 1/2024 ze dne 16. 01. 2024: Parkoviště na Sv. Kopečku - Předáno
Zápis č. 1/2024 ze dne 16. 01. 2024: Převod zastávky MHD do majetku města - Předáno
Zápis č. 1/2024 ze dne 16. 01. 2024: Dokumentace k umístění zákazových značek do ulice Holubova na Sv.
Kopečku - Předáno

5 Projednávané záležitosti

5.1 Námět na vytvoření parkovacích stání na ulici Malinovského
Komise obdržela návrh Ing. Jana Terricha na zkapacitnění parkování v v ulici Malinovského zrušením chodníku
po pravé straně směrem od Sv. Kopečka.
Věc byla konzultována s odborníky na dopravu a bylo provedeno měření samotné komunikace za účasti všech
členů komise. V žádném případě nelze zrušit chodník v místech, kde se nachází rodinné domy. Z technického
hlediska by bylo možné stání vybudovat od křižovatky s ulicí U Skalky směrem k prvnímu domu u ulice
Lošovská. Problém je v tom, že by musela být odbagrována  část travnatého svahu a přeloženy inženýrské sítě.
Toto vyžaduje extrémně vysoké náklady, což v porovnání s výsledným efektem nedává smysl. Podle platné
legislativy má každý majitel vozidla parkovat na svém pozemku, což v našem případě je prakticky u všech
domů, na ulici Malinovského, splněno. Jinak řečeno - nová parkovací místa v této lokalitě nejsou třeba. Stání
vozidel na městských pozemcích je bráno jako zábor veřejného prostranství a jako takový je zpravidla
zpoplatněn. Tento způsob je postupně uplatňován od středu města k jeho okrajovým částem, v našem případě
je uplatněn už i na Sv. Kopečku.



5.2 Kontrola úkolů z minulého období
- odbor městské zeleně si vyžádal zaslání žádosti o kácení vánočního stromu, které předá na odbor ŽP.
- zrušení pronájmu části pozemku u přehrady je v řešení
- u hřbitova byly položeny zatravňovací plastové panely do štěrkového lože. Vejdou se tam asi tři auta. Zatím
neproběhla instalace dopravního značení.

5.3 Úhyn ryb v přehradě
V posledním období dochází k úhynu ryb. Český rybářský svaz bude v aktuálním týdnu ( 6.-10.5) měřit kvalitui
vody a snažit se odhlalit důvod úhynu. Následně po zjištění příčiny se bude řešit.

5.4 Volnočasové aktivity - Jemelkova louka
Byla posečena tráva a v tomto týdnu bude Ing.arch.Obenaus problematiku řešit se zástupci Městských lesů.
Další zpracování bude realizováno s místními hasiči, kteří mají oprávění k práci s pilou.

5.5 Rekonstrukce víceúčelového objektu.
Bylo vydáno územní rozhodnutí. Byly zahájeny práce na dokumentaci pro stavební povolení. Dne 14.5.2024
proběhne další výrobní výbor, kterého se zúčastní předseda.

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

1 Zpomalovací prvek a pěší zóna

Na ulici Náprstkova, v úrovni dětského hřiště, prověřit možnost instalace zpomalovacího prvku. Důvodem je
dopravní situace, kdy nejsou respektovány pravidla silničního provozu - otázka rychlosti. Jde primárně o
prevenci střetu hrajících si dětí s vozidlem.
Zvážit realizaci "pěší zóny" od zastávky MHD směrem k ulicím Náprstkova a Na Pevnůstce ". 

2 Cyklobus

Prověřit možnost zavedení "cyklobusu" v době sezóny a to ve všední dny, ve dvou odpoledních časech,
primárně pro cyklisty, kteří dojíždějící do zaměstnání ze Svatého Kopečka, Lošova a Radíkova do Olomouce. S
konečnou na zastávce Kopeček ZOO. Náročný a nebezpečný (absence cyklostezky) kopec, ze Samotíšek na
Sv. Kopeček, odrazuje řadu potenciálních cyklistů od použití jízdního kola pro cestu do zaměstnání.

3 Povolení záznamu kamery na ulici Malinovského

Žádáme o povolení pořizování záznamu z kamery ve vlastnictví TSMO, která snímá prostor vozovky a čekárny
na ulici Malinovského. V tomto prostoru často dochází k narušování veřejného pořádku a poškozování
nemovitosti. Také zde došlo k dopravní nehodě, při které bylo poškozeno zábradlí u chodníku. Případně připojit
tuto kameru na pracoviště Městské policie. 

8 Obecné informace

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 5 / 2024

Datum schválení zápisu: 12. 05. 2024 Předseda/předsedkyně KMČ:
Bednář Jan, Ing.

Zapsal/a:
Bednář Jan, Ing.

Ověřil/a:
Morbitzer Aleš, Mgr.


